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Protokół nr RG.0002.34.2021 

z XXXIV Sesji Rady Gminy Kobiór 

z dnia 10 listopada 2021 r. 
 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki. Otworzył on sesję 

i stwierdził  prawomocność obrad. W posiedzeniu uczestniczyli również Eugeniusz Lubański – 

Wójt, Gabriela Zając – Skarbnik. 

 

Przewodniczący rozpoczął od przedstawienia porządku obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum.    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji z dnia 30.09.2021r. oraz 02.11.2021r. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr RG.0007.213.2021 Rady 

Gminy Kobiór z dnia 26 sierpnia 2021 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobiór na 2021 rok. 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kobiór na lata 2021 – 2031. 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2022 rok 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu 

budżetowego - Kobiórskiego Zakładu Komunalnego z obowiązku wpłaty do budżetu Gminy 

Kobiór nadwyżki środków obrotowych za kolejne okresy sprawozdawcze począwszy od 

2021 roku. 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w mieszkaniach chronionych 

11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie nieuwzględnienia wniosku fundacji „Nowe 

Spektrum”. 

12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie nadania honorowego obywatelstwa Gminy 

Kobiór 

13. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Kobiór” 

14. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Kobiór” 

15. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Kobiór” 

16. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Kobiór” 

17. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Kobiór” 

18. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Kobiór” 

19. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Kobiór” 

20. Sprawy bieżące. 

21. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

22. Zakończenie obrad. 

 



2/4 

 

Przewodniczący zawnioskował o wprowadzenie zmian w porządku obrad: w punkcie piątym 

zamiast uchwały ujętej pierwotnie w programie, rozpatrzenie i podjęcie „uchwały w sprawie 

uchylenia uchwały nr RG.0007.213.2021 Rady Gminy Kobiór z dnia 26 sierpnia 2021 roku w 

sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

wodnej w Katowicach”. Przypomniał, że sprawa była omawiana na posiedzeniu komisji 

połączonych Rady Gminy w dniu 09.11.2021r.  

Zmieniony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

3. Przyjęcie protokołów z sesji z dnia 30.09.2021r. oraz 02.11.2021r. 

 

Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie bez uwag. 

 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt przedstawił najważniejsze sprawy, które miały miejsce w okresie od 1.10.2021r. do 

10.11.2021r. 

 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr RG.0007.213.2021 

Rady Gminy Kobiór z dnia 26 sierpnia 2021 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych 

Rady Gminy. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobiór na 2021 

rok. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych 

Rady Gminy. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kobiór na lata 2021 – 2031. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych 

Rady Gminy. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2022 rok 

 

Przewodniczący poinformował, że stawki podatku były przedmiotem głosowań na posiedzeniu 

komisji połączonych Rady Gminy. Odczytał treść uchwały wraz ze stawkami. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu 

budżetowego - Kobiórskiego Zakładu Komunalnego z obowiązku wpłaty do budżetu 

Gminy Kobiór nadwyżki środków obrotowych za kolejne okresy sprawozdawcze 

począwszy od 2021 roku. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych 

Rady Gminy. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych 

Rady Gminy. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie nieuwzględnienia wniosku fundacji „Nowe 

Spektrum”. 

 

Przewodniczący odczytał treść uchwały oraz przypomniał, że pismo fundacji zostało skierowane do 

rozpatrzenia przez komisję skarg, wniosków i petycji Rady Gminy. Odczytano uzasadnienie do 

uchwały. 

Uchwała została przyjęta – 14 głosów za, 1 głos wstrzymujący się. 

 

12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie nadania honorowego obywatelstwa Gminy 

Kobiór 

 

Przewodniczący odczytał treść uchwały i poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną 

opinię komisji połączonych Rady Gminy. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

13. – 19. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie w sprawie nadania tytułu „Zasłużony 

dla Gminy Kobiór” 

 

Przewodniczący poinformował, że w punktach od 13 do 19 programu zawarto uchwały przyznające 

tytuły „Zasłużony dla Gminy Kobiór”. Przewodniczący odczytał treść uchwał i poinformował, że 

dopełniono wymogów regulaminowych przyznania tytułów. Zawnioskował o przyjęcie uchwał 

przez aklamację. 

Ponieważ jedna z uchwał dotyczyła nadania tytułu Panu Czesławowi Świerkotowi Radny wyłączył 

się z głosowania. 

 

14 radnych wyraziło zgodę na przyjęcie uchwał przez aklamację. Radny Czesław Świerkot nie 

uczestniczył w głosowaniu. 

 

20. Sprawy bieżące. 

 

Radny Zygmunt Jaromin poinformował, że mieszkańcy ustnie przekazali prośbę o ustawienie 

dodatkowych wiat na przystankach autobusowych na ulicy Rodzinnej. Wójt odpowiedział, że 

Gmina wystąpi w tej sprawie do Powiatowego Zarządu Dróg. 

 

Przewodniczący przypomniał, że na portalu z plikami dla radnych udostępniono do wglądu 

Program ochrony środowiska dla Gminy Kobiór na lata 2022-2025. Do dokumentu można zgłaszać 
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uwagi, zostanie on także przedstawiony do konsultacji społecznych. 

 

21. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Przewodniczący zgłosił kilka uwag, które wpłynęły od mieszkańców: 

 Na nowo wyremontowanej ulicy Plichtowickiej ma miejsce wzmożony ruch pojazdów 

transportowych; 

 Na ulicy Olszewskiego w rejonie dawnego tartaku samochody często są parkowane na pasie 

zieleni; 

 Chodnik na ulicy Przelotowej zarasta roślinnością; 

 Niebieskie skrzynki na listy ustawione przez Pocztę w różnych miejscach w gminie często 

są w bardzo złym stanie, zdewastowane, pozbawione kłódek. 

 

Wójt udzielił wyjaśnień: 

 Na ulicy Plichtowickiej obowiązuje ograniczenie wjazdu pojazdów do 3,5 tony. Nie 

obowiązuje ono jednak w przypadku dojazdu do terenu budowy. Teren jest objęty 

monitoringiem, jeśli udokumentuje się zabroniony przejazd to można wystąpić o ukaranie 

sprawcy. 

 W rejonie tartaku parkują prawdopodobnie głównie pracownicy lub klienci okolicznych 

przedsiębiorstw. Na posiedzeniu komisji przedstawiono pomysł budowy parkingów w 

okolicy. 

 Obecnie brygada komunalna ma wzmożoną ilość prac w związku z opadami liści, ale zajmie 

się też uporządkowaniem chodnika. 

 Gmina zawiera z Pocztą umowy dzierżawy gruntu na ustawianie skrzynek. Przy zawieraniu 

kolejnych umów zwróci się uwagę na ten problem. Skrzynki stoją także na gruntach 

prywatnych, a na to Gmina będzie miała mniejszy wpływ. 

 

22. Zakończenie obrad. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął sesję. 

 


